

2025 Election Committee Subsector By-elections
(Medical and Health Services Subsector)
Request for Nomination

The nomination period for the 2025 Election Committee Subsector By-elections has commenced. Potential candidates of the Medical and Health Services Subsector who wish to seek nomination from the Dental Council of Hong Kong are advised to submit their requests for nomination **by 6 p.m. on 30 July 2025**. Late requests for nomination will **NOT** be accepted.

For enquiries, please contact the Council Secretariat at 2873 5518.

The Dental Council of Hong Kong
22 July 2025

2025 年選舉委員會界別分組補選
(醫學及衛生服務界)
提名要求

2025 年選舉委員會界別分組補選的提名期已開始。有意尋求香港牙醫管理委員會(牙管會)提名的醫學及衛生服務界別分組候選人，請於 **2025 年 7 月 30 日下午 6 時正或之前**向牙管會提出提名要求。逾期提出的提名要求將**不獲**受理。

如有查詢，請致電 2873 5518 與牙管會秘書處聯絡。

香港牙醫管理委員會
2025 年 7 月 22 日